



HURTIGRUTEN
EXPLORER



OUR EXPEDITION TEAM

Marcel Lichtenstein

Expedition Leader

EN. Tudor has always had a passion for polar places. After many Arctic and Alpine expeditions while studying Geology at Manchester University he first went South with British Antarctic Survey wintered as a Field Guide before becoming

DE Tudor hatte schon immer eine Passion für die polaren Regionen Während seines Geologiestudiums in Manchester nahm er an zahlreichen arktischen und alpinen Expeditionen teil. Danach ging er für den "British Antarctic Survey" für eine

became Field Operations Manager. After six years he moved on to work for the Antarctic Heritage Trust managing the operation at Port Lockroy and overseeing the conservation of other historic sites. Before joining the full time staff at

Überwinterung als Fieldguide in die Antarktis. Danach wurde er der Manager für alle Feldoperationen der Organisation. Nach 6 Jahren begann er seine Arbeit für den "Antarctic Heritage Trust" als Manager für Port Lockroy und weiterer historischer Monumente.

Hurtigruten he was Operations Manager at IAATO. He has been awarded the Queens Polar Medal for outstanding service to Antarctic science and Heritage.

Bevor er seine Festanstellung bei HURTIGRUTEN begann, arbeitete er als Operations Manager bei IAATO. Er bekam für seine ausserordentliche Arbeit für die antarktische Forschung und das Natur- und Kulturerbe die Polarmedaille der englischen Königin.